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És molt important per una 
entitat com la nostra pod-
er celebrar els primers 25 

anys vida. Si ho mirem amb una visió 
retrospectiva com si fos amb moviola 
podem recordar moltes vivències vis-
cudes i veiem com passa el temps i els 
records ens venen a la memoria, al-
guns molt agradables, d’altres no tant. 

Els inicis sempre son difícils peró 
amb las ganes de fer coses importants 
tot es supera. El gran encert que es va 
tenir va ser que la voluntat de tots era que el tennis fos un esport que estés 

a l'abast de totes les persones que volien practicar-ho i amb unes condicions 

adients per fer-ho. La construcció d’unes pistes va fer que molta gent es fes 

socia per poder jugar a aquest esport. 

L'escola va ser un factor a tenir molt amb compte ja que els nens i nenes 

anaven a jugar un esport nou al nostre poble i, com a novetat, els va agradar 

i van continuar per estar actualment participant en competicions en represen-

tació del club. 

Fa quatre anys varem ampliar les seccions incorporant la secció 

d'escacs que també participa en diferents competicions amb resultats ben 

notoris i bons. 

També he de dir que ens podem congratular de tenir uns socis que es 

mereixen una menció especial pel seu comportament, ja que son la primera 

ànima del club. Em d'agrair la gran sintonia que tenim amb l'Ajuntament, ja 

que les pistes son municipals, cosa que facilita que podem fer moltes de les 

coses que duem a terme. Agrair també l'ajuda rebuda per part de la Fed-

eració Catalana de Tennis fent costat a la organització dels Opens, i a les 

empreses que amb el seu ajut continuat ens recolzen, finalment també agrair 

a la Generalitat que conjuntament amb l'Ajuntament van construir les pistes 

per practicar el tennis. 

La revista que teniu a las vostres mans es un recull deis 25 anys de vida 

del nostre estimat Club i esperem, si Deu vol, poder celebrar el 50è aniver-

sari. JOSEP MAYORAL

PRESIDENT DEL CLUB TENNIS LA POBLA

25 ANYS DE TENNIS A LA 
POBLA
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FELICITATS AL CLUB TENNIS

LA POBLA DE CLARAMUNT

En la vida social d’un municipi és molt 
important comptar amb un bon teixit 
associatiu, que sigui un senyal que la 

societat es mou i és dinàmica. Cada vegada, però, 
i sobretot en els darrers anys, als ciutadans i a les 
ciutadanes ens costa més assumir el compromís 
que suposa pertànyer a una associació. Això és a 
causa de la vida que portem i de la societat que 
ens envolta, en què prevalen més els valors indi-
viduals que els socials. Per aquest motiu encara 
és més significatiu que una entitat com el CT la 
Pobla celebri el 25è aniversari.

De ben segur que aquell 14 de febrer de 
1984, quan va néixer oficialment el club, els seus 
fundadors, alguns dels quals encara en formen 
part i treballen per tirar-lo endavant, no es podien 
imaginar que arribarien on han arribat. Molts po-
blatans i poblatanes guardem en el nostre record 
-tot i que alguns érem petits- quan es van inaugu-
rar les primeres dues pistes, acte que va comptar 
amb la presència de la Marta Ferrusola, esposa 
del d’aleshores president de la Generalitat, i de 
Josep Lluís Vilaseca, secretari general de l’Esport 
de l’administració catalana. 

Des de llavors ha plogut molt, com es diu 
popularment, i el club ha crescut i s’ha consolidat, 
gràcies al treball i a l’esforç de les persones que 
han passat per la junta directiva i dels socis. Al 
llarg d’aquests anys des de l’entitat s’han organ-
itzat diferents torneigs, un dels de més renom és 
l’Open de Tennis la Pobla de Claramunt masculí, 
que es juga el setembre. Aquest campionat ha 
portat a les nostres pistes jugadors de gran nivell 
i, a més a més, ha donat a conèixer el nom de la 
Pobla de Claramunt per arreu i ha suposat una 
projecció per al poble. Un altre aspecte que cal 
destacar és la important tasca que està fent, des 
dels inicis, l’Escola de Tennis per promoure aquest 
esport entre els infants i els joves, no només del 
nostre municipi sinó també de poblacions veïnes. 

Per tant, el Club Tennis la Pobla és una part 
vital de l’engranatge associatiu i esportiu del nos-
tre municipi i, per extensió, de l’Anoia. En aquest 
punt voldria fer esment d’una dada rellevant, que 
encara dóna més validesa a la celebració d’aquest 
quart de segle: el club poblatà va ser el primer 
club públic de tennis que es va crear a l’Anoia. 
Aquest fet ens ha de fer sentir orgullosos a tots els 
poblatans i les poblatanes

Des de l’Ajuntament valorem molt la tasca 
que ha fet i que s’està fent des de l’entitat per po-
tenciar el tennis i li donem el nostre ple suport. 
Per això, en nom meu com a alcalde i de la res-
ta de membres del Consistori vull felicitar el club 
per aquests 25 anys i animar la junta i els socis 
a seguir treballant, en el futur, en la línia que van 
iniciar el 1984 i que els ha donat tants bons fruits.

SANTI BROCH I MIQUEL
ALCALDE DE LA POBLA DE CLARAMUNT

SALUTACIÓ DE L’IL·LÚSTRE ALCALDE

DE LA POBLA DE CLARAMUNT
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SALUTACIÓ DEL PRESIDENT DE LA 

FEDERACIÓ CATALANA DE TENNIS I VI-

CEPRESIDENT DE LA R.F.E.T.

XXV ANIVERSARI CLUB TENNIS

LA POBLA DE CLARAMUNT

Seguint la ruta dels Castells de Frontera i en ple-
na comarca de l’Anoia s’arriba a la Pobla de Claramunt 
on podem trobar un esplèndid castell del segle X  mag-
níficament conservat pels veïns d’aquesta localitat.

Onze segles d’antiguitat són molts anys fins i tot 

per un  castell sinó existeix la voluntat de cuidar-lo i de 
fer-lo durar.

Aquesta mateixa voluntat l’han mostrat els socis 
del CT La Pobla de Claramunt a l’hora de conservar, 
enfortir i millorar el seu club que enguany celebra el 
seu XXV aniversari en plenitud de força i de vitalitat.

Aquest primer quart de segle d’existència ha do-
nat per moltes històries, anècdotes i records que ara 
serviran per omplir de contingut l’ exposició d’imatges i 
símbols que Jaume Armenteras ha dut a terme per tal 
de recuperar i recordar els primers temps i de confron-
tar-los amb l’avui d’aquest entranyable club.

Molts són els joves que van donar els seus primer 
cops de raqueta en unes instal•lacions on avui es for-
men prop de 90 nens i nenes de tota la comarca. I molts 
brillants tennistes han  passat per les seves pistes en 
el decurs de les vint edicions del seu Torneig Absolut 
que any rere any han organitzat els seus dirigents.

Gràcies a institucions com el CT  La Pobla de 
Claramunt i a dirigents com Josep Mayoral, el seu 
president des de fa més de 20 anys, l’esport català és 
el que és i el nostre tennis significa el que significa.

Amb pedres d’aquesta fermesa es construeix el 
gran castell del tennis català, cadascuna, gran o petita, 
fent pinya amb la del costat i totes plegades enlairant 
las parets de la nostra casa comú.

Gràcies per aquests vint-i-cinc anys d’història i fe-
licitats per anar construint el futur. 

FRANCESC ORRIOLS

PRESIDENT DE LA FEDERACIÓ CATALANA DE TENNIS
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E
l Club Tennis La Pobla de 
Claramunt commemora el 
25è aniversari de la seva 

fundació, i davant una celebració 
tant assenyalada és adient re-
cordar  els fets de més importàn-
cia esdevinguts durant aquests 
anys. 

Una menció especial es mereix el  dia 11 de febrer de 
1984 quan es van  inaugurar les pistes municipals i el  
CT. Pobla iniciava les seves activitats. Ara, si fem una 
retrospectiva de tot el que s´ ha fet , observarem que  
s´ ha produït un canvi substancial en tots els aspectes. 
Les ampliacions de les instal·lacions han significat unes 

considerables millores que  han facilitat l´ organització de 
competicions de més rellevància, i  això,  amb el pas dels 
anys ha comportat que el  CT. Pobla sigui conegut en els 
clubs  de tot Catalunya i la resta de l´ Estat. Però, al mar-
ge d´ aquestes consideracions, el més important és  que 
el CT. Pobla, des de els seus inicis sempre  ha generat   
iniciatives que han estat fonamentals perquè la promoció 
i la pràctica del tennis sigui a l´ abast de tothom.  

  
L´ ESPORT DEL “ JOC DE LA PILOTA “

A Catalunya, durant la primera meitat del segle XIX, el “ 
joc de la pilota” o “jeu de pomme” com l´ anomenaven a 
França, era un esport que es practicava  a nombroses  
localitats. També es considerava un esplai amb diverses 
modalitats  que hi participaven dues o més persones. El 

mètode més freqüent  era colpejar amb la ma una pilota 
a la paret d´ un edifici que es feia servir  de frontó, però, 

entre altres normes, també es practicava en  la llargària 
d´ un  dels carrers més cèntrics, o a la plaça principal 
del poble, on s´ hi  disputaven les partides com si fos  un 
partit de tennis. La pilota que s´ utilitzava estava feta  de 
draps comprimits i recoberta amb cuir, hi  cada jugador la 
colpejava amb la ma al camp contrari.

A la Pobla, un fet rellevant és que els nostres avantpas-
sats , segons la descripció d´ un plànol que varen fer la 
família Coca l´any 1823, el “joc de la pilota” es practicava 
a la plaça del Comú – avui plaça  de la Mare de Deu de la 
Llet – ,era un tros de terreny rectangular, sense edificar, 

que limitava fins  el carrer de la Carretera, ubicat dins 

del perímetre dels habitatges que avui hi resideixen les 
famílies Soteras; i que  al començament del segle XX hi 
havia un local d´esbarjo anomenat “Cafè Català”.

ELS ANTECEDENTS 

El tennis actual té els orígens en el “Jeu de pomme” 
francès, i els britànics en foren els promotors  arreu del 
mon. A Catalunya , a finals del segle XIX  diversos  mem-
bres de la colònia anglesa que es relacionaven amb les 
classes benestants varen participar en la fundació de di-
versos clubs. El Barcelona Lawn Tennis 1899, que és l´ 
actual Reial Club Tennis Barcelona,  va ser la primera 
entitat  que es va fundar a  l´ Estat. 

Les primeres referències sobre la pràctica de tennis a la 
nostra comarca provenen del  Law Tennis Club, una soci-
etat esportiva que es va constituir a Igualada l´ any 1915 
i estava ubicada al passeig de la Alameda, avui passeig 
Verdaguer; però la seva durada fou breu i  en l´ any 1920 
es va dissoldre .

A la Pobla, en els anys cinquanta, el tennis només es 

Club Tennis la Pobla 
de Claramunt, 

antecedents i   trajectòria 
de vint-i-cinc anys
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practicava a nivell familiar en una  pista que hi havia a 
la finca de la família Biosca Riera, avui conegut com el 

“Mas dels Vivencs”;  així doncs, les primeres confron-
tacions no es varen iniciar fins a la meitat dels els anys 

seixanta a l´era de la masia de Cal Pujol, al costat del 
camí del castell; Josep Gispert, Antoni Jové, Amadeu 
Reula, Joaquim Claramunt, foren dels primers entusias-
tes que varen comprar una xarxa i la muntaven cada cap 
de setmana, marcant amb guix una pista provisional per 
practicar unes hores de tennis. Posteriorment s´ hi afe-
giren, Josep Mª Prat, Josep Aloy, Ramon Ruiz i Josep Mª 
Valls.

Aquest hàbit va canviar a partir de l´ any 1968 quan  es 
va construir  la primera pista en el complex esportiu de 
l´ urbanització del Xaró, i el mateix grup, amb  altres in-
corporacions, continuà amb la mateixa perseverança, 
però  gaudint d´ una pista de mides reglamentaries. L´ 
any 1972, el recinte es va complementar amb una se-
gona pista que va ser inaugurada pel jugador de Copa 
Davis, José Higueras, També s´ obria al públic el restau-

rant Corral de la Farga, i es començaren a organitzar els 
primers campionats comarcals de tennis.

En el mateix any, a l´Hostal Robert  s´inaugurava una 
pista, i un bon nombre aficionats locals s´ iniciaren en el 

tennis; aquest increment va permetre que l´ any 1976 se-
tze raquetes disputessin en el I Campionat de Tennis Lo-
cal.  La  continuïtat  d´ aquesta competició i l´ important 
augment de participants  va comportar que a la tardor de 
l´ any 1983, l´ ajuntament de la Pobla considerés viable 
la  construcció de dues pistes de tennis, sempre i quan  
fos una entitat local qui es responsabilitzes de la gestió i 
el funcionament de les instal·lacions. 

EL CLUB TENNIS POBLA 

Davant el projecte de les dues pistes de tennis, el mes de 
gener de 1984 es va  constituir una Comissió Gestora per 
elaborar els estatuts del Club Tennis La Pobla de Clara-
munt, i  ell dia 11 de febrer , s´ inauguraven les pistes de 
tennis. L´acte va ser presidit  pel Director General d´ Es-

ERA DE CAL PUJOL, 1965
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port de la Generalitat de Catalunya, Sr. Josep Lluís Vilas-
eca; i l´esposa del President de la Generalitat, Sra. Marta 
Ferrusola; varen ser acompanyats per l´ alcalde Jaume 
Armenteras, amb tot el consistori; una representació de 
la Federació Catalana de Tennis i el president del Club 
Tennis Pobla,  Antoni Jové.  Amb aquesta inauguració 
restava gairebé  consolidada  la Zona Esportiva Munici-
pal, un projecte de diversos consistoris que es va anar  
configurant per etapes  a partir de l´any 1942 quan es va 

construir el camp de futbol  i els vestuaris  del Pas Blau.

EL TENNIS DE BASE

L´ inici de les activitats del  CT. Pobla a partir del dia 
de l´ inauguració  va ser immediat, i uns dies més tard 
es posà en funcionament l´Escola de Tennis per a noies 
i nois. Durant molts anys l´ensenyament va ser a càr-
rec de Llucià Pardo, i  ara s´ en responsabilitza l´Arcadi 
Manchón. Potenciar el tennis de base sempre ha estat 

un dels objectius preferents del CT. Pobla, per això 
a l´ any 1985 s´organitzava el  1er. Campionat In-
fantil Comarca d´ Anoia, una competició que durant 
molts anys ha estat un referent  dins del calendari de 
la Federació Catalana de Tennis. Un altre fet remar-
cable dins d´ aquest context ha estat la presència 
d´ equips del C.T. Pobla en diverses competicions 
oficials.

AMPLIACIÓ I MILLORA DE LES INSTAL·LACIONS

Quan es van inaugurar 
les pistes a l´any 1984 el 
C.T. Pobla no disposava 
de vestuaris propis i s´ 
havien de compartir conjunta-
ment amb els del camp de futbol, 

vista la incompatibilitat d´ ambdós es-
ports, aquell mateix estiu, l´ajuntament 
va construir uns vestuaris d´ ús ex-
clusiu pel tennis. Aquesta millora va 
permetre al C.T. Pobla organitzar 
i participar en competicions ofi-
cials. L´ any 1985 es debutava 
en el Campionat de Catalunya  
per Equips de 3ra. Categoria. 
La reglamentació de la FCT. 
obligava a disposar de 
tres pistes per participar 
en aquesta competició, i 
sortosament  van accedir 
a que s´habilités la pista del 
Hostal Robert; però aquesta 
situació fou una queixa perma-
nent dels equips visitants, per 
això l´any 1988 l´Ajuntament,  
mitjançant una subvenció de la 

EVOLUCIÓ de la ZONA ESPORTIVA i CONSTRUCCIÓ de les PISTES de TENNIS

19771969

1er GUANYADOR OPEN MASCULÍ
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Generalitat va construir la tercera pista.

Disposar de les tres pistes fou una millora necessària 
que durant aquests anys  ha facilitat organitzar diversitat 
de competicions oficials, i aquest fet  ha significat un re-
coneixement explícit de la Pobla i l´ Anoia dins de l´ àmbit 
federatiu a Catalunya i la resta de l´Estat.

D´altres intervencions que ha donat un salt qualitatiu a 
les instal·lacions ha estat l´ampliació dels vestuaris i la 

construcció del local social l´ any 2000, unes obres 
que foren costejades pel  el mateix club i l´ Ajunta-
ment. Aquestes millores han permès que s´ hi celebrin 
tota mena d´activitats lúdiques i socials. 

L´any 2004, l´Ajuntament  va fer la darrera reforma que 
va consistir amb el canvi de tot l´enllumenat  i  la super-
fície de les pistes. 

L´OPEN DE LA POBLA DE CLARAMUNT, TOT UN REPTE

Organitzar una competició amb la participació de juga-
dors d´ alt nivell sempre s´havia considerat un utopia, 

però l´any 1989 es va convertir en realitat. Per pri-
mera vegada s´organitzava  un torneig oficial a la 

comarca de l´Anoia, obert a totes les categories i 
amb importants premis. La  iniciativa d´instaurar 
l´Open de la Pobla de Claramunt va sorgir mit-
jançant un acord amb l´ empresa J. Romaní 
Esteve SA. que fou el patrocinador del torneig 
durant 19 edicions consecutives. En la darrera 
edició, UNIP.SA. ha donat suport a la competició. 
Per altre banda, l´any 1991 s´organitzava la pro-
va femenina que no tingué continuïtat, però l´any 

2006 es tornà a reprendre el torneig i es va incluore 
dins la mateixa setmana del masculí. Gràcies a la 

col.laboració de l’empresa Punto Blanco el C.T. Pob-
la ha volgut donar un impuls a la competició i fomentar 

1984 1988

i promocionar el tennis femení.

Actualment l´Open de la Pobla de Claramunt es tot un 
referent dins del calendari de la “Real Federación Espa-
ñola de Tenis”. Durant  aquests anys, promeses de di-
verses nacionalitats i jugadors de primera categoria en la 
classificació FET han participat en aquesta competició. 

Es una prova on s´ han pogut presenciar encontres d´un 
nivell i qualitat dignes d´un torneig internacional de ATP. 
Dels jugadors que s´han vist per  les pistes de la Pobla, 
en l´ edició del 1993 cal destacar la participació d´Albert 
Portas,  que el mes d´ octubre del 2001 va ser nº 19 del 
ranking mundial A.T.P.; Josep Mª Arenas, Tino Anda, Jor-
di Vila, Carles Massons, Victor. Lopez, Gonzalo Lopez, 
Juan A. Pellejero, Moisés Pozo i German Puentes han 
estat d´ altres tennistes de primera categoria nacional 
que han disputat l´ Open i han donat una puntuació al 

MERITXELL MONTGUILLOT 1era GUANYADORA OPEN FEMENÍ
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torneig comparable a altres ciutats importants de l´Estat. 

COMPETICIONS I FESTES SOCIALS

Les competicions socials acostumen a ser les proves més 
participatives dels socis del CT. Pobla, és una manera de 
retrobar-se i  participar en els  actes del club. Aquestes 

darreres temporades,  ha 
estat una novetat la cel-
ebració  del  campionat 
d´hivern de tennis taula. 
A nivell de competició  
oficial sobresurt 

l´equip de la  Sec-
ció d´Escacs, que 
amb tres tem-
porades han as-
solit un ascens ila 
consolidació de 
la categoria en el 
Campionat de Cat-
alunya per equips.
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CAMPIONS ABSOLUT 
MASCULÍ 7A REGIÓ

GUANYADORS AL  CORRAL 
DE LA FARGA

La  Festa Social del Club, s´ha fet gairebé sempre en fi-
nalitzar l´any; i  es un dels actes més esperats pels socis, 
simpatitzants i col·laboradors.  El tradicional sopar i el lli-
urament de trofeus es complementa amb un  sorteig de 
regals. També, en diverses ocasions han presidit la Fes-
ta personalitats de rellevància, com Fidel Sust, Secretari 
General de l´Esport de la Generalitat; Marta Ferrussola,  
esposa del president de la Generalitat; i  Joan Torné, vi-
cepresident de la Real Federacion Española de Tenis.



GUANYADORS TORNEIG SOCIAL individual 
1.984 – 2.008

MASCULÍ                
ESTEVE ROBERT  84 / 85 / 89
EMILIO BANDRES          86
DAVID PARELLADA           87 / 88
FRANCESC PAMIES         90
JOAN ESTEVE                   91 / 92 / 93 / 96 / 97 / 98 / 03
JOSEP Mª. TORT              94 / 95 / 08
JOAN SANCHEZ                00
JOSEP Mª. JERICÓ           02
ANTONIO SERRANO        04
ERNEST POCH                  05 / 06 / 07

FEMENÍ
Mª. DOLORS BALAGUER  84 / 85
ISABEL RIBALTA                  86 / 93 / 94 / 95
REGINA RABELL                   87
EVA MUNTANÉ                     88 / 89 / 90 / 91 / 92
MONTSE DUARTE                96 / 97 / 02 / 08
CLARA LARA                         98
RAQUEL MARTINEZ           00
TERESA PASTOR                 03
OLIVIA VALLS                       06

U
na de les activitats en que el 
soci ha estat el gran protago-
nista són els campionats so-

cials, que des de la primera temporada 
no han faltat mai.

Individual, dobles, dobles mixtes són mostra de les difer-
ents modalitats que al llarg d’aquests 25 anys s’han anat 
portant a terme,i que darrerament han assolit el seu màx-
im nivell.

Tot seguit us presentem a tots els guanyadors absoluts 
de les diferents modalitats des de la fundació del Club  
l’any 1984.

GUANYADORS TORNEIG SOCIAL dobles
1.984 – 2.008

MASCULÍ
L.PARDO / J.CODINA         84 / 85 / 87                            
E.ROBERT / Q.GASQUE              86 / 88 / 89
M.IGLESIAS / M.FIGUEROLA       90 / 91 / 92 / 93
A.SANCHEZ / D.PARELLADA       94
J.Mª.BALASCH / J.A. MARFIL      95 / 99
J.ESTEVE / S. FIGUEROLA          97 / 98
A.SANCHEZ / J.FUERTES           00
J.ESTEVE / T.JORBA                    02 / 04 / 06
J.Mª.TORT / J.A. MARTINEZ       03
M.CARREÑO / A. ESCOLAR       05 / 07 / 08

FEMENÍ
I.RIBALTA / R.RABELL   86
R.RABELL / P.ESTRADA               87
I.RIBALTA / C.SABATÉ                  89
R.RABELL / N.FORN                     92
M.DUARTE/ P.ESTRADA              93
P.VIDAL / T.PASTOR                     94
L.LAMOLLA / O.VALLS                 95 / 96 
M.DUARTE / O.VALLS                 00
M.DUARTE / T.PASTOR              07
O.VALLS / M.MUNTANÉ              08

CLUB TENNIS       25competicions CLUB TENNIS       25competicions

ESTEVE ROBERT I MªDOLORS BALAGUÉ 
PRIMERS GUANYADORS CAMPIONAT 
SOCIAL INDIVIDUAL, 1984

LLUCIÀ PARDO I JOSEP CODINA
PRIMERS GUANYADORS DOBLES 
MASCULÍ, 1984



Campionat 

Social

ISABEL RIBALTA I 
REGINA RABELL
PRIMERES GUAN-
YADORES DOBLES 
FEMENÍ, 1986

JOAN ESTEVE, JUGADOR QUE MÉS VEGADES 
HA GUANYAT EL CAMPIONAT SOCIAL

GUANYADORS TORNEIG SOCIAL dobles 
mixtes 1.984 – 2.008

L.PARDO / M.DUARTE                93
J.ESTEVE / L.LAMOLLA             94
A.BALAGUER / I.RIBALTA         95
L.PARDO / L.LAMOLLA                 97

SOCIAL FEDERAT
MAURO IGLESIAS                         91 / 92             
JOAN ESTEVE                                93 / 94 / 96 / 97 / 98
ANTONIO SANCHEZ                    95
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L
’Open Absolut ha estat una 
competició, que des del 
1989 el Club Tennis la Po-

bla ha organitzat inin-
terrompudament. 

Les firmes J. Romaní Es-
teve fins l’any 2007 i 

UIPSA fins a l’actualitat 

han estat els patrocina-
dors que han permès 
fer d’aquest torneig un 
dels més importants de 
la seva categoria, i al 
mateix temps donar a 
conèixer el nostre club 
a tot el país.

Prova d’això ha estat la 
participació de jugadors 
i jugadores de diferents 
punts de la geografia 

catalana i espanyola, i 
fins i tot de altres països 

com ara França, Itàlia, 
Suïssa, Argentina, Mèxic, 
Anglaterra, Marroc, Sèr-
bia, Rússia o Japó.

L’al·licient afegit d’un trofeu 
d’argent amb brillant ha fet 
encara més que el torneig 
fós conegut per diferents ju-

gadors que han intentat aconseguir-lo en propi-
etat, cosa que només ha assolit un únic partici-
pant en el torneig, el jugador aragonès del Real 
Club Tennis Zaragoza, Tino Anda.

Open Absolut 

Masculí i Femení

CLUB TENNIS       25competicions

MARIONA GALLIFA,
GUANYADORA 2on OPEN FEMENÍ

JOAN LLORENÇ ROMANÍ I TINO ANDA

ÚLTIM OPEN ABSOLUT MASCULÍ I FEMENÍ



MASCULÍ

1989 - ERNEST BAIGET - REUS MONTEROLS

1990 - JOSEP Mª ARENAS - C.T. SABADELL

1991 - VICTOR LÓPEZ - R.C.T. TURÓ

1992 - FLORENTINO ANDA - R.C.T. ZARAGOZA

1993 - JOSEP Mª ARENAS - C.T. SABADELL

1994 - FLORENTINO ANDA - R.C.T. ZARAGOZA

1995 - VICTOR LÓPEZ - R.C.T. TURÓ

1996 - FLORENTINO ANDA - R.C.T. ZARAGOZA

1997 - FLORENTINO ANDA  - R.C.T. ZARAGOZA

1998 - JUAN CARLOS BÁGUENA - C.T. BARCINO

1999 - GONZALO LÓPEZ - C.T. MATARÓ

2000 - FRANCISCO FOGUES - C. ESPANYOL VALÈNCIA

2001 - JUAN ANTONIO SAIZ - C.T. BARCINO

2002 - CARLES POCH - C.T. LA SALUT

2003 - SERGI DURÁN - C.T. SABADELL

2004 - MARIO MUÑOZ - C.T. LA SALUT

2005 - DAVID CANUDAS - C.E. LAIETÀ

2006 - JOSÉ VICENTE - C. ESPANYOL VALÈNCIA

2007 - JORDI GIL - CERCLE SABADELLÈS

2008 - DAVID CATALÀ - C.T. TARRAGONA

FEMENÍ

1991 - MERITXELL MONGUILLOT - C.T.HOSPITALET

2005 - MARIONA GALLIFA - C.T. LA SALUT

2006 - CRISTINA SANCHEZ - C.T.BARCINO

2007 - MARIONA GALLIFA - C.T. LA SALUT

2008 - NÚRIA ROIG - C.T.TARRAGONA

Masculí i Femení
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GUANYADORS OPEN DE TENNIS LA POBLA 

DE CLARAMUNT (1989-2008)
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CLUB TENNIS       25
Equips

competicions

ABSOLUT MASCULÍ “A”

ABSOLUT MASCULÍ “B”

VETERANS

SUB 15 MASCULÍ



       25 ANYS

2 5 A
N

YS

17C L U B T E N N
Il a  P o b l a  d e  C l a r a m u n t

SUB 15 FEMENÍ

ALEVÍ MASCULÍ “A“

ALEVÍ MASCULÍ “B“



IL·LUSTRACIÓ COMMEMORATIVA
25è ANIVERSARI

CLUB TENNIS       25activitats

E
l dissabte 22 de novem-
bre es va celebrar, un any 
més, la Festa Social del 

Club Tennis Pobla amb un sopar 
a l'Hotel Robert.

Durant l'acte ,en el que hi van assistir 93 persones ,es va 
presentar en primícia ,amb un audiovisual, el logotip del 
25è aniversari del Club, que celebrarem el 2009. Jordi 
Muray i Torras, autor de l'obra en va comentar als assis-
tents el procés de creació i realització.

Josep Mayoral, president de l'entitat va voler agrair la 
predisposició a col·laborar amb el Club de l'autor, i va 
anticipar alguns dels projectes que la comissió organitza-
dora per del 25è aniversari estant preparant, com ara la 

confecció d'una re-
vista especial i 
l'acte principal que 
serà el dia 17 de 
maig. Tot seguit 
Santi Broch, Alcal-
de de la Pobla, va 
expressar la seva 
satisfacció per la 
celebració del 25è 
aniversari, per-
què amb la con-
solidació d'entitats 
com el C.T.Pobla, 
es demostra que 
hi ha moltes per-
sones implicades 

dins el món associatiu. "Implicació que s'ha de traslladar 
en un futur al jovent com el que esteu avui aquí".

La presentació de la pàgina web va ser una altra de les 
novetats que es van presentar. En procés encara de con-
strucció, des del Club es vol impulsar el seu ús per tal de 
poder comunicar amb més immediatesa, principalment 
amb tots els socis, però també obrir el Club des d'aquesta 
finestra al màxim nombre de persones i entitats.

Tot seguit es va 
procedir al lliura-
ment de trofeus 
als millors classi-
ficats en les difer-
ents competicions 
socials.També es 
va fer un reconeix-
ement als socis 
Pedro Gili i Josep 
Carreras com a 
participants més 
veterans en els 
torneigos socials, i 
als equips masculí 
A i B per la magní-
fica participació en 

la passada Lliga 
Catalana.

El bingo va posar fi 

a la festa ben en-
trada la matinada.

Festa Social Club 
Tennis Pobla 
2008
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24 hores de tennis
Des de l’estiu del 2004 que el C.T. Pobla 

organitza aquesta activitat una vegada acabats 
els campionats socials i per equips. La pretensió és 

aprofitar el bon temps i donar la benvinguda a l’estiu. 

Dos equips, anomenats per color, s’enfronten en par-
tits individuals durant 24 hores seguides sense inter-
rupció, acumulant jocs i més jocs, i 
just en acabar el temps s’acaba la 
“competició”. El guanyador ha estat 
l’equip que hagi sumat més jocs.

Un dels al·licients de participar en les 
24 hores és el poder jugar a hores 
inusuals, (de 3 a 4.30 de la matina-
da, o també a les 2 del migdia en ple 
mes de juliol), amb unes sensacions 

noves. La suma de tots aquests esforços per poder aju-
dar al teu equip fa treure forces d’ on calgui.

Per recuperar aquestes forces, en acabar la competició, 
es gaudeix d’una bona graellada de comiat al jardí del 
Club,  allà participants i amics, es retroben  per acabar 
de gaudir d’un magnífic cap de setmana de tennis.

Ping-pong
L’any 2007, després que l’Ajuntament 
de La Pobla ens proporcionés una 
taula, es va organitzar el primer 
campionat de tennis taula amb la 
idea de passar unes divertides i en-
tretingudes tardes dels divendres 
dels mesos d’hivern al nostre local 
social.



U
na de les principals tasques del 
nostre Club d’ençà llur fundació, 
n’ha estat la de crear una es-

cola de tennis forta i consolidada per 
d’aquesta manera poder potenciar i impul-

sar la pràctica del nostre esport. 
I què millor que anar cre-

ant una sòlida base 
de jugadors amb 

que enfortir el 
propi Club en 

el seu dia a 
dia.

Per a dirigir aquesta escola es va proposar a n’en Llu-
cià Pardo, que en aquells moments era persona idònia 
tant per la seva demostrada capacitat tècnica com hu-
mana. A més a més de ser ben conegut per la majoria de 
practicants del tennis  comarcal per la seva tasca com a 
monitor, la seva implicació en el projecte excel·lí des dels 
seus inicis.

A partir de la primera temporada, l’any 1984, l’escola ha 
anat progressant, desenvolupant un seguit de cursos en 
diferents nivells d’exigència, culminant amb la participació 
de molts dels seus alumnes en diferents campionats de 
la Federació Catalana de Tennis, amb destacats resul-
tats tant a nivell individual com per a equips.

La creació de l’Open Infantil Comarca d’Anoia al nos-
tre Club, ha estat sens dubte un factor que ha ajudat en 
gran mesura a impulsar la projecció dels nostres joves 
jugadors al poder enfrontar-se a les nostres pistes als 
millors jugadors dels principals clubs de les terres qua-
tribarrades.

PRIMER GRUP D’ALUMNES DE L’ESCOLA DE TENNIS

CLUB TENNIS       25l’escola de tennis



La temporada 2003 - 2004, per motius d’edat, el senyor 
Llucià Pardo deixa la direcció de l’escola de tennis i pren 
el seu relleu n’ Arcadi Manchon i Pineda, qui passa a fer-
se càrrec de la mateixa. Jubilació que obria el pas a un 
jove entrenador engrescat amb el nou repte personal i el 
llistó existent.

El nou director en funcions es va marcar l’objectiu de 
promocionar el tennis a nivell de l’escola local i escoles 
de la zona properes a la influència natural del club per tal 

d’augmentar el nombre d’alumnes, aleshores per sota 
de vint, i en línia amb el nou tarannà i model particular, 
implantar una nova filosofia de treball amb uns objectius 

prou clars i definits:

• introduir la competició per equips a l’escola

• formar als jugadors esportivament i en l'aspecte humà

• fomentar els valors que aporta aquest esport en 

l'educació

Per dur-ho a terme es va crear un equip d’ 11 tècnics 
titulars amb l’assistència i participació d’un psicòleg es-
pecialitzat.

De tècnics que han impartit classes al 
Club Tennis la Pobla durant aquests 
darrers anys podem citar: 
n’Ignasi Gómez, en Jonathan 
Martos, en Carles Perarnau, 
n’Albert Escolar, n’Eva Ló-
pez i n’Arcadi Manchon, 
director.

Durant aquesta nova 
etapa, també es va 
dur a terme una 
conferència a càr-
rec del psicòleg 
esportiu per tal 
de que els pares 
estiguessin mes 
informats de l' 
impacte que la 
pràctica d’aquest 
esport té en la for-
mació física i en 
la maduresa i sol-

GRUP D’ALUMNES 2008
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l’escola de tennis

idesa mental, per tan emocional, de nois i 
noies.

A mesura que es van anar fent actes i pro-
mocions el nombre d'alumnes inscrits va 
augmentar fins arribar a vora 90 alumnes 

d'edats compreses entre els 4 i els 50 anys. 
Fita que dóna fe que la tasca feta ha donat 
uns bons resultats.

Un increment en la formació i la participació 
permet, no només el millor aprofitament de 

les instal•lacions, sinó que acosta al públic 

en general i als jugadors en particular a 
unes modalitats de competició esportiva 
agraïda i cada cop més participada també a 
la Catalunya interior.
  
Amb la responsabilitat dels tornejos per 
equips que el club assumia des del primer 
moment i el bon nombre d’aprenents, es van 
formar diferents equips, concretament qua-
tre: un sub 15 masculí, un sub 15 femení, un 
equip aleví masculí i un de femení. Aquests 
equips actualment participen en la lliga co-
marcal. Cal destacar que en una d’aquestes 
edicions l'equip sub 15 masculí va arribar a 
la final de la competició.

Amb tot el nivell de l’escola ha anat aug-
mentat i ressaltar que s’ha arribat a becar 
un jugador del Club, l’Alvar Ribalta per-
què pugui fer carrera universitària als 

EUA. Opció aquesta que tot jugador 
amb un perfil humà i esportiu concret 

pot arribar aconseguir, amb un club 
fort, de i per tots; amb un club que 

rebi l’empenta i el recolzament 
d’aquells que fan possible 

que l’esport sigui entès 
com eina de desenvolu-

pament personal, de 
salut o realització 

professional.

Fer escola, fer 
persones.
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S
i parlem de tennis amb qualsevol 
persona de  la Pobla, de ben se-
gur que gairebé tothom reconeix-

eria a qui durant els 25 anys d’existència 
del Club Tennis Pobla n’ha estat l’“alma 
mater”.
 
Antoni Jové i Gelabert, soci fundador, 
primer President i fins a dia d’avui mem-
bre de les diferents Juntes directives de 
la Societat. Amb el  seu caràcter i coneix-
ement del Club i de la gent de La Pobla, 
ha estat una de les persones que n’ha 
mantingut l’esperit esportiu i social durant 
tots aquests anys.

Com i perquè et vas afeccionar al tennis?
Va ser als anys seixanta. Érem un grup d’amics d’entre 
14 i 15 anys que en aquella època, no teníem gaires al-
ternatives, ja que al cinema la majoria de pel·lícules no 
eren aptes fins als 18 anys, i en quant a instal·lacions 

esportives no existien, a part del camp de futbol. Tots els 
diumenges per la tarda ens reuníem a la sala parroquial 
per jugar a ping-pong. Coincidint amb això, va esclatar 
el boom del tennis amb jugadors com Santana, Gimeno, 
Gisbert, Arilla amb la Copa Davis i coincidint amb les 
primeres retransmissions per televisió.

Quines dificultats hi havia aquells anys per jugar a 

tennis i com es veia la seva pràctica?

La principal dificultat va ser que no hi havia cap pista de 

tennis oberta al públic en tota la rodalia. Només n’hi havia 
una darrera al Garcia Foses a Igualada, però estava tant 
deteriorada que tant sols hi quedaven les restes de ra-
joles de les línies. Ens varem trobar que no podíem jugar 
a tennis de cap manera. Això no obstant, no ens va fer 
aturar el nostre desig, ja que amb un dels companys del 
grup, que vivia en una masia anomenada Cal Pujol on hi 
tenia una era, vam adaptar les mesures d’una pista, i allà 
fou on ens iniciarem al tennis, d’una manera gairebé me-
dieval. Malgrat aquests inconvenients, hi havia gent que 
no ens entenia, ens deien que érem uns “pijos” pel sol fet 
de jugar a tennis, sense saber en quines condicions ho 
fèiem.

De l’era de Cal Pujol al Corral de la Farga.

L’any 1969 es va fer la urbanització del Xaró, i allà ja es 
va projectar i construir una pista de tennis “quick”, super-
fície importada dels Estats Units i que propiciaria més 
endavant una expansió del tennis a molts altres llocs. 
Això ens va donar una gran oportunitat per poder jugar 
amb unes magnifiques condicions, tot s’ha de dir, amb 

les facilitats que vam tenir del seu promotor, en Francisco 
Aguilera.

Parla’ns de l’inici del Club Tennis Pobla.

Durant els anys 70 i principis dels 80, el tennis va tenir un 
gran augment de jugadors. A l’Hostal Robert i al Corral 
de la Farga s’organitzaven campionats amb molta par-
ticipació.
Això ens va fer pensar en que si teníem unes pistes pròpies, 
podríem participar en campionats per equips,organitzar 
torneigs, tot des de la perspectiva col·lectiva com a club.
Els fundadors vam ser l’Antoni Escudé, l’Isidre Surroca, 
en Josep Forn, en Ferran Mora, en Josep Valls i jo mateix, 
que vaig ser-ne el president. Varem rebre el suport de 

ANTONI JOVÉ 

GELABERT
Fundador, soci i ex-president del 
Club Tennis La Pobla de Claramunt
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molts altres, i per descomptat de l’Ajuntament, que és 
qui va construir les pistes. Teníem una gran il·lusió per 
tirar endavant el nou projecte. Fins i tot ens trobàvem per 
plantar la gespa, els arbres i qualsevol altre treball que 
fos necessari.

Quines difer-
ències creus 
que hi ha amb 

l’actualitat?
Pot ser ara hi ha 
més fredor, no hi 
ha aquella impli-
cació col·lectiva 
de fer coses, 
però això passa 
en tots els as-

pectes de la societat. El que si que continua o fins i tot 

ha anat a més, és en el nombre de socis que juguen a 
tennis. També el nombre d’equips és molt superior.

Els nens i joves es van interessar pel tennis?

Des del principi el club va oferir la possibilitat de fer 
classes, i especialment als més menuts. Llucià Pardo, 
va ser-ne el monitor de l’escola que va tenir una gran 

participació. Tenint en compte que 
érem el primer Club de tennis de la 
comarca, i que la voluntat de la Junta 
era impulsar el tennis base, va tenir 
gran ressò i van venir molts nens de 
poblacions veïnes.

Quines dificultats vareu tenir els 

primers anys?

Ens vam trobar que al tenir només 
dues pistes no podíem participar en 
campionats oficials per equips, ja 

que el mínim n’eren tres. Aleshores 
per poder  competir havíem de portar 
dos jugadors a les pistes del Xaró i 
així complir amb el  requisit de la Fed-
eració. Tampoc podíem organitzar 
“opens” pel mateix motiu.
Una altra qüestió a la que ens vam af-
rontar va ser la de projectar a algun 
sector de gent, que el  tennis a La Po-
bla no era un esport elitista i que era a 
l’abast de tothom qui volgués.

Quins records tens dels primers 
torneigs i celebracions?

El contacte directe amb els jugadors i 
els pares va ser un dels aspectes més 
enriquidors a més a més de poder 
gaudir a les nostre pistes d’un nivell 
de tennis diferent. Avui encara, em 

trobo amb jugadors i entrenadors que havien participat 
a l’ “open infantil i absolut”, que em recorden aquell pas 
per la Pobla amb molt bon grat .
Les primeres festes socials les recordo d’un ambi-
ent extraordinari. Moltes empreses i cases comercials 
col·laboraven amb el Club, fins i tot venien persones que 

no n’eren socis però que volien participar de la nostra 
festa.  

Com hauria sigut la teva vida sense el tennis?

A mi sempre m’agrada’t practicar esport, i en aquella 
època, el futbol era difícil, algun any no n’hi havia i a 
l’altre sí. Jo, per la meva manera de pensar, m’hauria 
decantat a fer atletisme. Però el tennis, sens dubte, ha 
estat per a mi un esport ideal, tant perquè físicament es 
pot practicar fins a una edat avançada, com mentalment 

perquè has de ser tu mateix.

Quina projecció ha donat el Club durant aquests 25 

anys de La Pobla de Claramunt.?

Crec que la Pobla la pot conèixer molta gent per difer-
ents motius, però pel tennis hem anat per tot Catalunya a 
competir com a equip, i amb els torneigs que hem organ-
itzat hem estat reconeguts ja no tant sols a Catalunya si 

“Teníem una 
gran il·lusió per 
tirar endavant 
el nou projecte”
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no a la resta d’Espanya. Avui en dia, la Pobla, molta gent 
sap que està a 60 quilòmetres de Barcelona.

Que ha donat el Club a La Pobla?

Primer de tot, el poble ha tingut una activitat esportiva 
més per poder gaudir, i especialment els nens i nenes, 
que han tingut la possibilitat de jugar de manera més efi-
cient, podent aprendre des de la base tècnica amb moni-
tor i amb unes instal·lacions per fer-ho adequadament .

Quins són els esdeveniments més importants que et 

vénen a la memòria?

Sens dubte, el més important va ser la inauguració de les 
dues primeres pistes de tennis. A més a més hi van ser 
presents el Secretari General de l’Esport, Sr. Josep Lluis 
Vilaseca, que posteriorment fou delegat de la UEFA, i 
també l’esposa del aleshores President de la Generalitat, 
Sra. Marta Ferrussola.

El torneig infantil Comarca d’Anoia, patrocinat per 
l’empresa UIPSA, va ser un altre esdeveniment impor-
tant, ja que durant dos o tres mesos, els caps de set-
mana venien jugadors dels millors clubs de Catalunya i 
per tant els millors d’Espanya en la seva categoria, i això 
permetia veure unes promeses que realment tenien un 
joc espectacular. L’altre fet remarcable fou la construcció 
de la tercera pista l’any 88 que va permetre poder organ-
itzar l’ ”Open absolut” patrocinat per l’empresa Romaní 
i poder gaudir de jugadors de gran nivell, practicament 
professionals.  

Esperaves que el Club arribés als 25 anys i que tu 

seguissis aquí.? 

En un principi no ho saps mai,  però jo sempre he confiat 

que sí. En algun  moment, però, va haver-hi algun fet 
difícil: la creació de diferents clubs de  tennis al voltant 
d’Igualada i d’altres detalls que van fer davallar una mica 
el nombre de socis i fins i tot d’alumnes de l’escola.

Quina importància té l’escola de tennis pel Club?

Sense escola és impossible la continuïtat del Club. És un 
element clau donar una bona formació des de molt  petit  
per poder practicar el tennis  de manera adient.  I  no tant 
sols des de l’aspecte esportiu si no d’educació personal 
i psicològica.

A la Junta mai hi han estat presents dones.

Una assignatura pendent meva i de la resta de la Junta 
ha estat  no solament que no hi hagut dones a la Junta si 
no que fins i tot en la part esportiva, hi ha hagut dificultats 

de participació en alguns campionats socials. El motiu el 
desconec, perquè precisament l’esport del tennis és un 
esport molt adient per ser practicat tant per homes com 
per dones.

Us heu sentit recolzats per les institucions, Ajunta-
ment, Federació, ...?

Fins ara el principal recolzament l’hem rebut de 
l’Ajuntament. Ells van confiar en el nostre projecte i van 

tirar endavant les instal·lacions. Una població de menys 
de dos mil habitants, l’any 1984, i en una comarca en la 
que no hi havia cap més altre Club podia ser una aposta 
arriscada, però no ho van dubtar pas.

S’ha fet el Club que tu creies?

Per les característiques que té una població com la nos-
tra, crec que sí, i fins i tot millor del que esperàvem, per-
què econòmicament el funcionament de qualsevol club 
és complicat, i a més a més volíem que la quota fos as-
sequible per tothom.  En un principi ha estat superior al 
que esperava. 

La època daurada del Club 

Entre 1990 i 1995 van ser els anys en que hi havia més 
socis, i en el que les festes socials eren més concor-
regudes. Fins llavors encara érem l’únic club de tennis 
de la comarca. En quant a l’aspecte esportiu dels equips, 
de segur que encara hem d’arribar més amunt. amb la 
base de la canalla que està pujant i que avui dia tenen un 
nivell superior i millor que fa uns anys .

“El tennis ha estat per 
a mi un esport ideal, 
tant perquè físicament 
es pot practicar fins 
a una edat avança-
da, com mentalment 
perquè has de ser tu 
mateix”
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Després de 25 anys, com veus les instal·lacions actu-
als?
Tenim unes instal·lacions molt dignes. Un enllumenat 
extraordinari, el millor de la comarca. Les pistes, si no 
jugues amb terra, el que tenim és el millor. Ara bé, de-
sprés d’aquests 25 anys, amb l’augment de socis i de 
l’escola de tennis, i amb el nombre d’equips que hi ha 
en l’actualitat, faria falta una pista més. I si el local so-
cial s’aprofités més, podria haver-hi més caliu. També 

podríem disposar d’un petit espai per fer-hi un gimnàs.

Quin hauria de ser l’impuls del Club de cara al fu-
tur?
Jo veig un bon futur per al Club ,el que sí m’agradaria però 
és que s’impliqués més gent a treballar-hi, ja sigui en-
trant a la Junta o bé amb aportacions personals. Els més 
joves haurien de començar a prendre el relleu d’aquells 
que ja portem molts anys i que ja ens toca apartar-nos. 

“Sense escola és impossible la continuïtat del 
Club [...] els més joves han de prendre el relleu 
d’aquells que ja portem molts anys”
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Secció d’escacs

L
a secció d’escacs del Club Tennis 
La Pobla es va crear l’any 2006, 
participant per primer cop en el 

Campionat de Catalunya per equips a la 
Tercera categoria Territorial. 

Després de l’ascens a l’any següent, ens 
hem mantingut a la Segona categoria 
durant dos anys. 

Aquest any hem perdut la categoria amb molta mala 
sort, encara que soni a excusa, a més de no haver 
pogut comptar amb el que era el nostre primer jugador, 
J.Vivancos, que ha deixat el club per problemes person-
als. El nostre segon jugador, Abel Valls, només ha pogut 
participar en 3 partides i en un equip modest com el nos-
tre, han estat unes baixes que tot hi l’extraordinari cam-

pionat que han realitzat la resta dels nostres 
jugadors, no hem pogut superar.

Al Bar “Castell de La Pobla” es celebrava 
des de feia 20 anys el Torneig de l’Amistat, 
organitzat entre altres per  Luciano Pardo i 
Manuel Méndez, campionat en el qual par-
ticipaven  poblatans en la seva majoria. 
D’aquest torneig van sortir jugadors que van 
formar part del primer equip del C.T. La Pobla, 
com Ginés Escolar, Antonio García Pulido, An-
gel Cervelló, Joan Lorente i Josep Sabaté.

Altres que més tard s’han incorporat a l’equip 
han estat Abel Valls, Manel Torres, Manel 
Zumel, David Zumel, Josep A.Jiménez i 
Toni Mabras.

Tots ells participen en la competició 
per equips, a més dels tornejos so-
cials que es celebren en el club.



Volem, a partir dels pròxims mesos, impulsar la secció, 
obrint les portes a tots els jugadors que així ho desitgin, a 
més de realitzar activitats per als nois i noies que vulguin 
iniciar-se en la practica dels escacs, per la qual cosa cel-
ebrarem pròximament uns cursets al respecte, convidant 
a participar, en el pròxim torneig social que es celebrarà 
al mes de juny, a tothom qui ho desitgi.
Creiem que és un luxe poder comptar amb un equip 
d’escacs participant en el campionat de Catalunya , 
competint amb equips de poblacions molt més grans i 
amb clubs amb molt més potencial i tradició que el nostre 
(Piera, Vilafranca,  Santa Margarida de Montbui, Iguala-
da, Calaf , etc. de la comarca i Castelldefels, Sant Feliu,  
Sant Joan Despí,  Martorell, etc. d’altres comarques).

En conseqüència, el nom de La Pobla de la Claramunt i 
del Club Tennis es veuen reforçats amb aquesta repre-
sentació en un esport tant exigent com són els escacs.

Agraeixo des d’aquí a tots els jugadors que participen, 

per el seu esforç, i que dediquen  temps no només a las 
jornades de competició, sinó a la preparació necessària 
que contínuament és imprescindible adquirir per mante-
nir l‘entrenament i augmentar el nivell que tothom que  
coneix els escacs sap que es requereix para ser com-
petitius. 

Equips i Clubs del nostre nivell entrenen dur tant en els 
clubs com amb programes informàtics que avui dia per-
meten que aquest entrenament es puguin realitzar des 
de l’ordinador.

Repeteixo, gràcies a tots per el vostre esforç.

Per finalitzar, agrair al Club de Tennis i a l’Ajuntament el 

seu suport i, sens dubte, el pròxim any espero poder cel-
ebrar novament el nostre ascens a Segona !!

 David Zumel Román 
Delegat secció d’escacs Club Tennis La Pobla
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RESTAURANT

Mas dels Vivencs
Dinars•	
Celebracions•	
Banquets	de	noces•	
Empreses•	

Barri dels Vivencs, 1
08787 La Pobla de Claramunt
Telf. 93 808 60 11



“Les 
relacions 
socials [...] són 
fonamentals en 
la integració i el 
benestar de les 
persones.”

“La salut física i 
mental estàn lli-

gades i cimenta-
des a través de 
l’exercici físic i la 

comunicació
social.”

CLUB TENNIS LA POBLA 

”MOLT MÉS QUE UN 

CLUB”

F
a 15 anys vaig arribar a la Pobla 
de Claramunt per treballar com 
a metge. Tot just havent arribat 

vaig observar que s’anunciava per tot el 
poble un “Open” de tennis, de prestigi i 
anomenada, i em va sorprendre veure 
un torneig d’aquest nivell en un poblet de 
poc més de 1.200 habitants.

Més tard vaig tenir la oportunitat de fer-me soci del Club 
i trobar persones amb qui poder practicar aquest salud-
able esport i un bon lloc on realitzar una activitat esportiva 
idònia per les seves característiques per a nens, joves, 
adults i gent gran, tant homes com dones. 

Poc després, vaig comprovar, quan es va celebrar el 
Torneig Social, l’ambient de sana competició, de bona i 
alegre camaraderia, on la participació amb tot de socis 
permet el coneixement i l’enriquiment mutu. L’anar i venir 
de nens i nenes a entrenar i practicar a l’escola del Club 
em va donar a conèixer un dels aspectes més gratificants 

i importants entre les activitats del Club, la formació.

A poc a poc vaig anar coneixent altres activitats socials 
del Club: el sopar anual de lliurament de premis, on socis 
i no socis celebren un any nou, les 24 hores de tennis, 

la botifarrada popular, l’Open infantil (únic a la co-
marca), el torneig social d’escacs, el cam-

pionat de ping-pong  i altres activitats 
van permetre conèixer i relacio-

nar-me amb altres persones 
amb les que ens anava 
unint alguna cosa més 
que la mera pràctica es-
portiva.

Són les relacions so-
cials, la comunicació, 
l’ambient de companys 
de debò, en definitiva 

el que dóna una verita-

ble dimensió social al 
Club, fonamentals en 
la integració i el bene-
star de les persones al 
sentir-se partícips i in-
tegrants d’un projecte 
comú. Tot plegat, unit 
a l’exercici i la pràc-
tica esportiva, permet 
relacionar ESPORT i 
SALUT d’una manera 
integral i àmplia, entenent 
la Salut Física i Mental lligades 
i cimentades a través de l’Exercici 
Físic i de la Comunicació Social.

Considero que la tasca del Club de Tennis La Pobla, més 
enllà de la pràctica esportiva és crear i afavorir aquestes 
relacions socials des de l’escola, les competicions so-
cials, les celebracions, etc. permetent integrar a socis i 
seguidors en alguna cosa positiva que excel·leix del sol 
fet de jugar al tennis.

La ciutadania es beneficia i molt de tots els aspectes 

humans, comunicatius, inter-relacionals, etc. fomentant 
companyonia i amistat, imprescindible per al benestar 
psicològic en tota societat.

La definició de SALUT que proposa la OMS (Organització 

Mundial de la Salut) és adequada en aquest sentit:

“La Salut és un estat de complet benestar FÍSIC, MEN-
TAL-EMOCIONAL i SOCIAL, no només l’ absència de 
patiment o malaltia”

Queda aquí reflexada la important feina d’un club esportiu 

i social que a través del tennis i altres activitats porta 25 
anys defensant i promovent aquesta important proposta 
de SALUT INTEGRAL.

Per això crec, sense por a exagerar, que el nostre estimat 
Club és “molt més que un club”

A tots els poblatans, socis i simpatitzants us desitjo 
25 anys més d’ESPORT i SALUT.
    

DAVID ZUMEL ROMÁN
Metge i membre de la Junta Club Tennis La Pobla
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HOTEL ROBERT
TALLERS J.MARGARIT
UNIÓN INDUSTRIAL PAPELERA, S.A.
MAS DELS VIVENCS
BOLARIN-CARDUS
AUTO-PLANS
CAIXA PENEDÈS
AUTO REPARACIONS ÀNGEL CERVELLÓ
RETOLMANIA, S.L.
CAIXA CATALUNYA
“PIKYS” J.GRAS CÓDOL, S.L.
LA CAIXA
RESTAURANT “EL CAU DE L’AIS”
IBERICA DEL PAPEL, S.A.
RECICLATGES SABATÉ, S.L.
EXCAVACIONS ANOIA, S.A.
EMTEXSA
JORDI BARTROLÍ BOADA, S.L.
ESCOLA TOP TENNIS
MB PAPELES ESPECIALES, S.A.

amb el suport de

Col·laboren

JUNTA ACTUAL
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